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O poprawie bezpieczeństwa powodziowego na Wiśle

Z udziałem Piotra Żołądka, członka Zarządu Województwa, w Urzędzie Marszałkowskim w
Kielcach odbyło się spotkanie, dotyczące realizacji przedsięwzięć służących poprawie
bezpieczeństwa powodziowego rzeki Wisły. Do udziału w dyskusji zaproszeni zostali
przedstawiciele urzędów marszałkowskich województwa małopolskiego, lubelskiego i
podkarpackiego.
Jak przypomniał Piotr Żołądek, jednym z powodów podniesienia się poziomu wody na Wiśle
podczas powodzi w 2010 roku było zadrzewienie międzywala. – Jako samorząd województwa
dokonaliśmy oceny, które gminy położone wzdłuż Wisły stanowią szczególne zagrożenie i w
pierwszym etapie wybraliśmy pięć z nich – Zawichost, Połaniec, Nowy Korczyn, Łoniów oraz
Tarłów. Na tych terenach, od 30 sierpnia do 15 października tego roku, prowadziliśmy
między innymi kampanię informacyjną wśród mieszkańców i przedstawicieli samorządów
lokalnych na temat zagrożenia powodziowego, jakie stwarza zadrzewienie na międzywalu –
wyjaśniał Piotr Żołądek. 
Pracownicy Urzędu udzielali także pomocy przy wypełnianiu wniosków o wydanie
pozwolenia na usunięcie drzew i krzewów z wyznaczongo terenu. W pierwszym etapie akcji
udało się złożyć 327 wniosków, dotyczących łącznej powierzchni ponad 30 hektarów. II etap
akcji zaplanowano na grudzień, a trzeci na marzec 2012 roku. W całym przedsięwzięciu
weźmie udział czternaście gmin.
Podczas dzisiejszego spotkania podjęto decyzję o wspólnym działaniu na rzecz budowania
świadomości wśród mieszkańców zagrożonych terenów wojewódtzwa świętokrzyskiego,
małopolskiego, lubelskiego i podkarpackiego oraz wymianę doświadczeń w
zakresie realizacji przedsięwzięć służących poprawie bezpieczeństwa powodziowego rzeki
Wisły.


